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    - Mislim da rijaliti programi nisu dobri ni za koga a kamoli za mlade ljude. Trenutno je
iskrivljen sistem vrednosti. Televizija utiče na vaspitanje i obrazovanje podjednako kao škola.
Mladi bi trebali da se obrazuju gledajući kulturne, školske i obrazovane programe na televiziji a
ne gledajući rijaliti.
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